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To: @minvws.nl];EER @minvws.nl] SEES @minvws.nl]
Cc @minvws.nl]
From: )

Sent: Wed 8/3/2022 11:59:26 AM

Subject: RE: Uw afspraakverzoek
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Hoi allen,

Deze e-mail moet doorgezet worden naar de directie PDCZ. is daarBES Ik zal (RE o eliik meenemen in cc.

Groetjes,

Verzonden: woensdag 3 augustus 2022 12:36

pan SEE minvws.nl>

ccIRAE minowsal>

Onderwerp: RE: Uw afspraakverzoek

Beste collega,

De mail is in de map vari EEE =r '22tst in de dienstpostbus van PDC. Wellicht gaat zij dit verder oppakken.

Groet,

5.1.2e 51.2%

VWS

Verzonden: woensdag 3 augustus 2022 11:16

Onderwerp: RE: Uw afspraakverzoek

Ik kijk bij toeval in deze dienstpostbus en zie dit bericht. Is dit al verder uitgezet?

Van:BE eminvws.niHB eminvws.ni>
Verzonden: zondag 31 juli 2022 18:07

Aan: JIBEleo minvws.nl>
CC: minvws.nl

Onderwerp: FW: Uw afspraakverzoek

Goedendag,

Willen jullie onderstaande brief met bijlagen beoordelen en zo nodig uitzetten bij de directie CZ?

We begrepen dat deze man eerder contact heeft gehad met de afdeling PDC-19 over dit onderwerp, dus daarom stuur ik het ter

beoordeling door.

Alvast bedankt!

Groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
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Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag

Postbus 20350 | 2500 FI | Den Haag

Verzonden: maandag 25 juli 2022 17:05

Aan: BB e minvws.nl
Onderwerp: Fwd: Uw afspraakverzoek

Directie Generaal Curatieve Zorg

Geachte mevrouw [IEEE
Na een uitgebreide wandeling door uw Ministerie kom ik uiteindelijk bij u.

De vraag; kunt u mij helpen om patiénten met long-covid met Hyperbare Zuurstof Therapie (HBOT)te laten behandelen. Bijgaand
treft u het meest recente onderzoek, verschenen in Nature. Ook andere onderzoeken in het buitenland geven hoopvolle

resultaten.Inmiddels hebben wij een lange weg afgelegd om uiteindelijk bij u te komen.

Eerst heb ik

Terug naar de commissie VWS. Zij hadden het advies in goede orde ontvangen maar konden toch niets voor ons( de patiénten)
betekenen en er was geen subsidiepot want het Ministerie staat onder curatele, de enige die nog geld mag uitgeven is de SG

5.1.2e

lk dacht dat komt goed uit

Federatie. Maar to

ken ik nog van mijn tijd als voorzitter van de Orde van Medisch Specialisten, nu de

ben ik niet doorgedrongen, zijn flex-management ondersteuner stuurde mij door naar u.

lk geloof dat de importantie van mijn vraag toch niet helemaal begrepen wordt.

HBOT is een erkende behandeling met 11 ziektebeelden binnen de verzekerde zorg.

Er zijn 10 centra waarvan een centrum in het AMC. De centra zijn allen lid van de Nederlandse Vereniging voor Hyperbare
Geneeskunde (NVWHG).

Behandeling van long- covid met HBOT is nog geen verzekerde zorg en mag/kan dus niet gegeven worden ofschoon er

aanwijzingen zijn dat HBOT effectief is. In het bijgevoegde artikel kunt u de hoopvolle effectiviteit lezen.

Ook de patiénten lezen dit artikel en het zal u niet verbazen dat de HBOT klinieken met veel vragen om behandeling te krijgen
worden benaderd.

Veel van deze patiénten zijn zorgmedewerkers, verpleegkundigen en artsen die ten einde raad zijn. Zij hebben in het cog van de

storm gestaan tijdens de corona pandemie zij hebben regelmatig therapieén aan hun corona patiénten moeten geven zonder dat

daar evidence voor was. Nu zijn zij zelf aan de beurt en nu kunnen zij een therapie die in het buitenland onderzocht is, evidence

based, niet krijgen.

51.2

Ik heb geen enkel financieel belang bij de behandelingen met HBOT. Ik zie wel een mogelijkheid om zorgmedewerkers (en

anderen)uit de problemen te helpen. De verschillende verhalen zijn werkelijk dramatisch. Het zou mij dan ook niet verbazen als het

tekort aan zorgpersoneel wordt veroorzaakt door enerzijds de zieke medewerkers anderzijds door zorgpersoneel dat ziet hoe hun

zieke collega’s er aan toe zijn en afzien van het verder werken in de mooie, maar gevaarlijke, zorgsector.

Mijn concrete vraag is om te helpen via een speciaal pardon om snel long-covid patiénten, gecontroleerd en gedocumenteerd te

mogen behandelen met HBOT. In eerste instantie een beperkt aantal en als de resultaten goed zijn verder uitbouwen.

en zien mogelijk de bui van

behandelingen al hangen

Intussen heeft de pers lucht gekregen van het belangrijke, hoopvolle, artikel in “Nature”.

En moeten afwachten een onderzoek opstarten dat, als het mee zit en alle ingewikkelde procedures heeft doorlopen, over een jaar

kan beginnen. Dat kan toch niet waar zijn.

Inmiddels ben ik als voorzitter van de NVvHT samen met de wetenschappelijke commissie meer dan 4 maanden bezig een opening
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te vinden.

Graag kom ik met u in contact om het een en ander toe te lichten.

Met vriendelijke groetIEEE

PS het besproken artikel stuur ik separaat.

Begin doorgestuurd bericht:

Van: B@minvws.nl
Datum: 18 juli 2022 om 13:55:52 CEST

Aan: live.nl

Kopie: g&@minvws.n|

Onderwerp: Uw afspraakverzoek

Goedemiddag mens fCAENYNaar aanleiding van ons telefoongesprek heb ik uw verzoek voor een afspraak met

mm nn
hem

voorgelegd. Hij geeft aan inhoudelijk niet over dit onderwerp te gaan. Graag verwijst hij u naar de Curatieve

Zorg die dit onderwerp in haar portefeuille heeft. Ik wil u vragen om uw verzoek (incl. betreffende artikel) te versturen naar

minvws.nl. Dan nemen zij uw verzoek verder in behandeling.

Alvast hartelijk dank en veel succes gewenst.

Groet,

directie BPZ

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag
Postbus 20350 | 2500 FJ | Den Haag


